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Z A P I S N I K 

 

 

2. sestanka Sveta staršev, ki je bil v torek, 7. 3. 2023 ob 16.30 v čitalnici šole. 

 

Prisotni: Aleš Bremec, Jasmina Lika,  Azra Botonjić, Tina Repovž, Admir Smajić, Mersiha 

Avdić, Anesa Kaltak, Marjetka Kocijančič, Branka Srebrenovski, Davor Srebrenovski, Nives 

Regeis, Ajša Babača, Klavdija Kranjc Jensterle (Šolski sklad), ravnatelj dr. Robert Kerštajn. 

 

Opravičeno odstotni: Katja Bilbija, Dimitrij Margon, Edisa Mahić, Mediha Mujčinović. 

 

Odsotni: Merima Nuhanović, Mirnesa Ajdarpašić, Dragana Gavrić, Jasna Delanović, Mustafa 

Sejdinović, Medina Mešić,  Andreja Mladenović, Olga Šepic, Nataša Savčić, Tatijana 

Bondarenko, Sanela Lemeš, Samir Osmančević. 

 

 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 1. sestanka, 27. 9. 2022 

2. Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje, 17. 10. 2022 

3. Samoevalvacijsko poročilo za leto 2021/22 

4. Šolski sklad 

5. Pobude in predlogi 

6. Razno 

 

Predlagan je bil nov dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 1. sestanka, 27. 9. 2022 

2. Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje, 17. 10. 2022 

3. Šolski sklad 

4. Samoevalvacijsko poročilo za leto 2021/22 

5. Pobude in predlogi 

6. Razno 

 

 

Predsednik je ugotovil, da 2. seja Sveta staršev ni sklepčna, ker je na seji od osemindvajsetih 

članov prisotnih dvanajst članov. V primeru, da bi bilo vsaj petnajst predstavnikov staršev 

prisotnih, bi bila sklepčnost zagotovljena.  

Predsednik je odločil, da se bo izvedla korespondenčna seja. Prisotni člani obravnavajo točke 

dnevnega reda takoj, odsotni pa odločajo naknadno po elektronski pošti. 

Predstavil je dnevni red, na katerega ni bilo pripomb.  

 

Ad 1/ Potrditev zapisnika 1. sestanka, 27. 9. 2022 

Predsednik je članom v ogled posredoval zapisnik seje. 

SKLEP 1: Prisotni člani so potrdili zapisnik 1. sestanka. Zapisnik se zaradi nesklepčnosti 

potrdi tudi na korespondenčni seji.  



 

 

Ad 2/ Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje, 17. 10. 2022 

Predsednik je članom v ogled posredoval zapisnik korespondenčne seje. 

SKLEP 2: Prisotni člani so potrdili zapisnik 1. korespondenčne seje. Zapisnik se zaradi 

nesklepčnosti potrdi tudi na korespondenčni seji.  

 

 

Ad 3/ Šolski sklad  

Podpredsednica Šolskega sklada, Klavdija Kranjc Jensterle, je najprej povedala, da so meseca 

septembra z mandatom pričele nove članice – 2 predstavnici šole in 4 predstavnice staršev.  

Stanje na dan, 13. 9. 2022, preden je nov odbor prevzel svoje obveznosti, je bilo 8.113 €. Od 

prejšnje zasedbe so dobile seznam, kako so se sredstva porabljala. V začetku šolskega leta so 

poslali prošnje donatorjem, nakazil pa je bilo le  okoli 1000 €, zato bodo posodobile seznam 

podjetij, ki bi lahko bili potencialni donatorji. Starši so pri prispevkih bolj aktivni, na dan  

15. 11. 2022 je bilo njihovih prispevkov 3.122 €. Z jesensko papirno akcijo smo zbrali  

2.355 €. Z novoletnim bazarjem smo zbrali 731 €, cene so bile simbolične, s prostovoljnimi 

prispevki.  Stanje na računu v mesecu januarju je bilo 10.747 €. Zahvaljujejo se staršem za 

vse prispevke. Iz sklada se 30 % sredstev namenja za socialne transferje, 10% sredstev za 

nadarjene učence, 60% sredstev pa se namenja za nadstandard. V letošnjem letu so bile 

odobrene prošnje za: 

- plavalni tečaj za 3.r – 2.310 €,  

- sofinanciranje KD za 9.r – 335 €,  

- cirkuške delavnice ob tednu otroka 100 €,  

- planinski muzej za 4. r – 330 €, 

- prevoz Strunjan ND 7.r. 

Podražili so se avtobusni prevozi in ker učenci ne pridejo na dan dejavnosti, se znesek 

prevoza porazdeli med tiste, ki so prišli, torej na manjše število otrok, zato je posledično tudi 

višji znesek prevoza. V januarju so zato delno pokrili 491,65 € prevoza za naravoslovni dan, 

vendar je bilo to enkratno sofinanciranje. Predhodno naj se načrtujejo stroški dejavnosti in 

preceni naj se, kako bi se ti stroški pokrili, ker Šolski sklad nima neskončno denarnih 

sredstev. Predlagajo, da se dejavnosti izvajajo brez avtobusnih prevozov.  

Ga. Regeis je predlagala, da bi mogoče Občina subvencionirala avtobusne prevoze. Ravnatelj 

je odgovoril, da Občina pomaga pri investicijah, ostali stroški pa padejo na šolo in starše. 

Usmeritev za naprej bi bila, da bi se dejavnosti izvajale v bližnji okolici.   

Ga. Kranjc Jensterle je še povedala, da bodo sofinancirali polovico šole v naravi za nadarjene.  

Zmagovalec papirne akcije za nagrado dobi prost dan za izlet, ki ga plača Šolski sklad, šola pa 

plača stroške prevoza.  

Da bi učenec lahko koristil sredstva iz Šolskega sklada, mora na vsaki papirni akciji prinesti 

vsaj 5 kg papirja.  

SKLEP 3: Člani Sveta staršev so se seznanili s poročilom Šolskega sklada. 

 

Po tej točki je ga. Kranjc Jensterle zapustila sejo.  

 

 

Ad 4/ Samoevalvacijsko poročilo za leto 2021/22 

Ravnatelj je pripravil Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2021/2022 - Izvedba plavalnih 

tečajev v osnovni šoli in njihova uspešnost.  

Povedal je, da mora ravnatelj vsako leto napisat analizo enega segmenta v delovanju šole, da 

starši dobijo podroben opis dela. V tem poročilu je želel staršem predstaviti stanje glede 

plavalcev in neplavalcev. V času šolanja otroka je šola dolžna izvesti plavalni tečaj za učence  

v 2. ali 3. razredu. V sklopu šole v naravi je v 5. razredu izveden plavalni tečaj.  



V poročilu so predstavljeni rezultati plavanja učencev 5. razreda za leto 2021 in 2022 pred in 

po izvedeni šoli v naravi. Preverjanje plavanja pred odhodom v šolo v naravi opravijo učitelji 

športne vzgoje spomladi v bazenu, v šolo naravi pa gredo učenci meseca septembra vsako 

leto. Tečaj obsega 20 ur. Iz analize je razvidno, da je bilo pred šolo v naravi v letu 2021 od  

54 učencev 31 učencev neplavalcev in 23 učencev plavalcev, v letu 2022 pa od 52 učencev 36 

učencev neplavalcev in 16 učencev plavalcev. Po izvedeni šoli v naravi  je bilo v letu 2021 

učencev neplavalcev 7 in učencev plavalcev 47, v letu 2022 pa 12 učencev neplavalcev in 40 

učencev plavalcev. Rezultati kažejo, da imajo učenci po izvedeni šoli v naravi slabše znanje 

plavanja od državnega povprečja.  

Analiza je pokazala, da je stanje neplavalcev na naši šoli za slovensko merilo slabo, glede na 

to, da se na šoli izvaja plavalni tečaj že v 3. razredu. Vzroki so v okolju v katerem deluje naša 

šola, deloma pa tudi pandemija v preteklih treh letih.  

Znanje plavanja po izvedeni šoli v naravi se zelo izboljša, velika večina učencev se nauči 

plavati.  Poletna šola v naravi v 5. razredu je edina, ki je delno sofinancirana s strani 

Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport, zato si vsi skupaj želijo, da bi se jo udeležili 

vsi učenci. S tem namenom skušajo staršem olajšati finančni strošek preko šolskega sklada, z 

donatorji in plačili na obroke.  

Mlajši je otrok, hitreje splava, zato je ravnatelj apeliral na predstavnike staršev, da starše 

spodbudijo, naj otroke v 3. razredu v čim večjem številu pošljejo v plavalni tečaj, ki ga 

organizira šola. Nekateri starši si finančno ne morejo privoščiti, da bi otroke poslali na druge 

plavalne tečaje, prav tako pa so tudi učenci, ki si v vodo sploh ne upajo. 

 

SKLEP 4: Člani so se seznanili s Samoevalvacijskim poročilom za šolsko leto 2021/2022 - 

Izvedba plavalnih tečajev v osnovni šoli in njihova uspešnost.  

 

 

Ad 4/, Ad 5/ Pobude in predlogi, razno 

Starši so povedali, da imajo učenci zaradi slabe razlage šolske snovi pri matematiki in fiziki 

primanjkljaj v znanju in ravnatelja prosili, če se lahko nekaj ukrene. Primanjkljaj se je pokazal 

tudi pri zadnjem preverjanju znanja, ko je bilo od 49. možnih točk, doseženih največ 35 točk. 

Nekateri starši nimajo finančnih sredstev ali znanja, niti časa, da bi otrokom nudili pomoč pri 

učenju, zato se poslužujejo inštrukcij. Ravnatelj je povedal, da od leta 2019 poskuša vse, da bi 

rešil problem, za bodočo rešitev problema pa se mora posvetovati z aktivom matematikov.  

 

Ravnatelj je povedal, da mu bo 31. 8. 2023 potekel mandat in da bo 17. 3. 2023 v Uradnem 

listu objavljen razpis. Po prejetju vlog kandidatov, Svet zavoda pred odločitvijo o izbiri 

kandidata za ravnatelja pridobi mnenje učiteljskega zbora, obrazloženo mnenje ustanovitelja 

in obrazloženo mnenje Sveta staršev. Zaprošeni organi morajo mnenja podati o vseh 

kandidatih, ki izpolnjujejo pogoje in so oddali popolne vloge. Zakonski rok za pripravo mnenj 

je 20 dni od prejetja pisnega zaprosila. Pred posredovanjem mnenj lahko organi organizirajo 

pogovor s kandidati. Podaja obrazloženega mnenja članov Sveta staršev o kandidatih, ki 

izpolnjujejo pogoje za delovno mesto ravnatelja, se lahko izvede z redno ali s korespondenčno 

sejo. O tem bo odločil predsednik Sveta staršev.  

 

 

Sestanek je bil zaključen ob 18.05. 

 

 

Zapisala:      Predsednik Sveta staršev: 

Nataša Krajnc      Aleš Bremec 


